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:[ :[ :[ :[  Armáda nakoupila předražené čtyřkolky  Praha – Armáda v letech 2006 až 2007 nakoupila
předražené čtyřkolky. Podle deníku E15 si vojenská policie pořídila osm čtyřkolových motocyklů CAN-AM
Bombardier 800MAX za deset milionů korun. To znamená, že jedna čtyřkolka spolu s dodatečným
vybavením stála jeden milion a 250.000. U internetových prodejců se ceny výrobků této kategorie
pohybují kolem 300.000 až 400.000 korun, píše E15 s odvoláním na zprávu protikorupční policie. „Při
analýze systému armádních zakázek jsme jako jednu z černých děr, kam mizely rozpočtové prostředky,
identifikovali pracoviště nákupčích vojenské policie. Uzavřeli řadu obchodů přes zprostředkovatelské
firmy,“ konstatoval dnes už bývalý zástupce ředitele Úřadu pro dohled nad akvizicemi Jaroslav Štefec.
Ten po nástupu Alexandra Vondry (ODS) do čela rezortu zodpovídal za hloubkovou kontrolu sporných
zakázek. Výběrové řízení prý proběhlo  Mluvčí vojenské policie Jan Čermák nákup obhajuje. Dodavatel
byl podle něj vybrán na základě otevřeného výběrového řízení. „Zmiňovanou techniku jsme pořídili pro
přepravu našich příslušníků při plnění specifických úkolů v obtížně přístupných místech v operaci na
území Afghánistánu,“ uvedl Čermák.  Bezpečnostní expert a bývalý šéf vojenské rozvědky Andor Šándor
považuje tehdejší rozhodnutí o vyslání 25 příslušníků speciální jednotky do mise za chybný krok. „Kvalitu
jejich výcviku nezpochybňuji, ale vojenská policie není určena k plnění bojových úkolů. Vedle toho
čtyřkolky nemají žádnou balistickou ochranu. Když pod nimi vybuchne mina, je hotovo,“ řekl E15
Šándor.  K čemu vojenská policie motocykly používá nyní, Čermák deníku neobjasnil. Její takzvaná
Skupina speciálních operací, známá pod zkratkou SOG, už neexistuje, přede dvěma roky ji rozpustil
exministr obrany Martin Barták.  Vedle sekce vyzbrojování ministerstva může v současnosti samostatně
nakupovat už pouze vojenská tajná služba. Akviziční pracoviště vojenské policie bylo zhruba před rokem
zrušeno, v minulosti objednalo například několik lehkých obrněných vozidel Iveco a Dingo, dodává
dnešní E15. http://chomutovsky.d...yrkolky20110930.html
PetrP 30.09.2011 16:59:44

To je v našem státě úplně normální, ale na druhou stranu Canam 800 před pěti roky
stál mnohem víc než mezi 300-400 tisíci. Pokud si to dobře pamatuju, tak kolem 300
tisíc stála grizlina. Taky byl v ceně určitě držák na lehkej kulomet od Kolpinu :lol:
TROUBLEMAKER 30.09.2011 17:03:38

Can-am = ctyrkolky za milión :lol:
pirda 30.09.2011 18:09:57

Hanzi,čemu se divíš,to je v tom našem KOCOURKOVĚ normální. :´-(
Gargamel 30.09.2011 18:13:13
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A koho to zajímá co a za kolik si vojáčci koupili :lol: :lol: mě vůbec :lol: :lol: a další
vlákno o h.... :-(
Hans-quad 30.09.2011 18:15:03

nebu> tak co sem lezeš strejdo :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
...SPITFIRE... 30.09.2011 19:25:53

no a me jako vzdy nic neprispeli :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: (y) (y)
olaf 30.09.2011 19:46:31

zbohatlíci zasraní :lol: :lol: :lol:
SilverX5 30.09.2011 19:54:04

...klasika,zase se pár strejdů nažvejklo....z našich drobnejch (n)
Cali 30.09.2011 19:56:57

gargameli :-DD :lol:
Qwerty-HE 01.10.2011 08:37:10

mohli byť radi že dostali CAN-AMi a oni ku*vy ešte aj tie miliony od*ebu,keby im tak
kupili Glady,tý by srali :-D
Hašan 01.10.2011 11:28:32

A vsadím se, že po měsíci byly čtyřkolky jako nevyhovující vyřazeny a potichu
odprodány za 34.000 Kč za kousek dobrodincům z řad ostatních příslušníků armády,
kteří se těch čtyřkolek za cenu velkých osobních obětí ujali...
HELLGEJ 01.10.2011 12:54:12

Hašan> :-DD :-DD :-DD
Cirda 02.10.2011 09:27:41

nebu>A koho to zajímá co a za kolik si vojáčci koupili :lol: :lol: mě vůbec :lol: :lol: a
další vlákno o h.... :-(

No to je ale špatný že k tomu máš takovíto přístup :lol: vždyt na to doplácíme všichni
(n) mě by ale taky spíš zajímalo koho za to potrestají, to už se nikdy nedovíme : vždyt
už ted o tom přestali mluvit
vorlik 02.10.2011 14:18:51

nebu> trocha postěžování přeci nevadí.... ;-)
Gargamel 02.10.2011 15:17:38

Cirda> a co s tím jako mám udělat jako jedinec :lol: :lol: :lol: nevím jaký máte vy tam
u vás vliv na zlodějnu v armádě ale já s tím nic neudělám a dělat nehodlám :lol: :lol:
:lol: i tak mi je to uplně jedno :lol: :lol: :lol:
Bahňák 02.10.2011 17:20:00

víte co je důležitý? že to byl CAN-AM!!!! :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
Jarin4X4 02.10.2011 20:55:48

Bahňák> jo to jo ale jen proto že nic tak předraženýho k dostání není :lol: :lol: :lol:
abul 03.10.2011 06:41:41
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Ale takhle je to u armády se vším. Počínaje nákupem oblečení a jídla, až po auta nebo
letadla. Je to obrovská žumpa, kde taky mizí obrovská spousta peněz. (n)
Hašan 03.10.2011 08:54:02

abul>Ale takhle je to u armády se vším. Počínaje nákupem oblečení a jídla, až po auta
nebo letadla. Je to obrovská žumpa, kde taky mizí obrovská spousta peněz. (n)

   (y) (y) (y) Normálně bych to zrušil, místo armády jen domobranu, jako má
Švýcarsko, a hotovo !!! Stejně ta armáda, ať jako armáda první republiky, ČSLA nebo
AČR nevybojovala nikdy ani JEDINOU BITVU !!!  A je to opravdu nepředstavitelná černá
díra na peníze.
abul 03.10.2011 11:52:09

Stejně ta armáda, ať jako armáda první republiky, ČSLA nebo AČR nevybojovala nikdy
ani JEDINOU BITVU !!! 

  Hašan> Máš pravdu, nevybojovala. Protože naši pánové politici musí pořád vězet
hlavou v něčí prdeli. Prostě se nepoučíme ... :-(  Ale už jsme zase u politiky, což jsem
nechtěl, páč to je teprve žumpa (u)
jedla 03.10.2011 12:53:46

abul> ahoj kucí tak jim je za prachy zajedem dyt sou taky naše ne,,?????
pirda 03.10.2011 13:07:33

(y) (y) (y) Normálně bych to zrušil, místo armády jen domobranu, jako má Švýcarsko,
a hotovo !!! Stejně ta armáda, ať jako armáda první republiky, ČSLA nebo AČR
nevybojovala nikdy ani JEDINOU BITVU !!!  A je to opravdu nepředstavitelná černá díra
na peníze.[/quote] Měl by jsi nejdříve něco přečíst a načerpat pár informací,urážíš
spoustu lidí,naše armáda a zejména ta minulá vybojovala bitev několik.Možná si chtěl
říct že nevyhrála žádnou válku-to by jsi měl pravdu,ale to už je spíš ta politika a
rozloha naší republiky. Ale co se týče ,,tendrů,,na nákup čehokoli,je to opravdu
zlodějina(ne jen v armádě)
abul 03.10.2011 15:38:14

pirda> Klid, Hašan to nemyslel zle. Všichni víme, že armáda je nástroj v rukou politiků.
To máš stejný, jako když dáš piromanovi do rukou zapalovač. Hned něco blafne :lol:
Přitom ten zapalovač nemusí být sám o sobě špatnej. A politici jsou podobní (vlastně
mnohem horší) úchylové. Nechají klidně pochcípat lidi jen proto, aby ukázali svoji
loyalitu k silnějšímu.
Hašan 06.10.2011 08:48:39

pirda>(y) (y) (y) Normálně bych to zrušil, místo armády jen domobranu, jako má
Švýcarsko, a hotovo !!! Stejně ta armáda, ať jako armáda první republiky, ČSLA nebo
AČR nevybojovala nikdy ani JEDINOU BITVU !!!  A je to opravdu nepředstavitelná černá
díra na peníze. Měl by jsi nejdříve něco přečíst a načerpat pár informací,urážíš spoustu
lidí,naše armáda a zejména ta minulá vybojovala bitev několik.Možná si chtěl říct že
nevyhrála žádnou válku-to by jsi měl pravdu,ale to už je spíš ta politika a rozloha naší
republiky. Ale co se týče ,,tendrů,,na nákup čehokoli,je to opravdu zlodějina(ne jen v
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armádě)

  Po celkem pečlivém prohledání internetu si myslím, že na omylu jsi Ty.  Nesměšuj
bitvy, vybojované Svobodovou armádou, nebo bitvy, vybojované československými
ZAHRANIČNÍMI SBORY, s bitvami vybojovanými ŘÁDNOU ČESKOSLOVENSKOU
ARMÁDOU.  Tu jsem (zatím) neobjevil ANI JEDNU.
křupkař 06.10.2011 11:35:17

Tady máte ty CA. Je to 27sekunda Videa o SOG. 
Jarin4X4 09.10.2011 18:47:34

nebu>A koho to zajímá co a za kolik si vojáčci koupili :lol: :lol: mě vůbec :lol: :lol: a
další vlákno o h.... :-(

já bych to smazal :lol: :lol: :lol:
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